



## Uppsala studentkår Samhällsvetenskapliga sektionen

<b>Samhällsvetenskapliga sektionsrådet</b> 27-03-2019 kl:17:15-19:00  Lauritzen, kårhuset  Mötesordförande: Amanda Tedenljung	<b>Närvarande ledamöter:</b> Tobias Willebrand (Samvetarna) Jakob Merlenius (UMV) Jakob Lidman (FUB) Ebba Olsson (UPaD) Siri Jäderberg (UPS) Emmie Lindén (Femsam) Lina Brorsson (Socionomus) Jakob Sidmalm (FREUD)	<b>Närvarande från verkställande utskottet:</b> Amanda Tedenljung (ordförande) Jacob Färnert (vice ordförande) Fabian Klein (Studiebevakare)
---	---	---

<b>§ 1 Mötets öppnande</b>	Amanda Tedenljung förklarar mötet öppnat kl 17:24.
<b>§ 2 Formalia</b> a. Ev. adjungeringar b. Val av sekreterare c. Val av justerare d. Godkännande av kallelse e. Godkännande av dagordning f. Närvaroförteckning g. Föregående protokoll	Sektionsrådet beslutar att a) Ingen behöver adjungeras in. b) välja Fabian Klein. c) välja Jakob Sidmalm. d) godkänna kallelsen. e) godkänna dagordningen. f) lägga denna till handlingarna. g) lägga protokollen från 05/12/2018, 16/01/2019, 13/02/2019, 27/02/2019, 13/03/2019 till handlingarna.
<b>§ 3 Meddelanderunda</b> a. Ordförande b. Vice ordförande c. Studiebevakare d. Föreningarna e. Representant från styrelsen	a) en del som har hänt, kommer vara ett referensmöte för kårens vp för nästa år. samsek för skicka 2 pers den 11 april, kl 16. meddelar att det inkommit en fråga från Samvetarna om mötesordförande den 6e april klockan 10, sprida information om framtidsmässan som är den 4e april i sthlm. Var i lund på samvetarbalen, fick hålla tal. b) Har också varit i Lund, vi håller ju på att ta fram medaljer, varit på ok dagen. c.) Påminna att det finns en enkät om kårföreningar som ni ska svara på, info om att en kan söka att vara valinformatör iom kårvalet, En kan nu söka studiebevakare tjänsten, OK-dagen har varit vi kommer nog börja ha val var 3e vecka. och då att alla sektioner har sektionsråd har sektionsråd samma dag. d) UPS: gjort en medlemsutvärdering, bygger upp en ny hemsida, haft pluggstuga med reccar, tillsat generaler och börjat planera inspark Socionomus: haft årsmöte, lite nya, hade socionompong nyligen, har börjat planera insparken. Femsam: har inte gjort så mycket sen sist, ansökning till nya styrelsen stänger på söndag. UPaD: håller på att planera fredsgasque, planerar examensceremoni, tillsat generaler och faddrar och planerat insparken FUB: planerar insparken, har jobbat med en drogpolicyn, vårstämma 13 maj

AT  1

	<p>UMV: hade vår-klubb igår, idrottsutskottet har haft en badmintonturnering, workshop med rivhuset om design, ska snart ha studiebesök på svt, cykelmiddag i april, tillsat generaler inför höstens inspark, samt kollar över policydokument.</p> <p>Samvetarna: hade fest igår, har lämnat nomineringar för vilka som ska ta över i kollegiet nästa år.</p> <p>FREUD: planerar examen ceremonier och inspark, samt kollar över policy, har vårmöte 6e maj många som sökt poster vilket känns kul.</p> <p>e) punkten uteblir då ingen från styrelsen är på mötet.</p>
<p><b>§ 4 Bidragsansökningar</b></p> <p>a) Systemvetarna bilaga 1 b) Freud bilaga 2</p>	<p>sektionsrådet beslutar att</p> <p>a) avslå projektbidragsansökan b) bifalla ansökan med 250 kr</p>
<p><b>§ 5 Diskussion om centrala Samseks roll</b></p>	<p>Sektionsrådet diskuterade: vad mer vi vill göra, bidragssystem, representationen i sektionsrådet., när det ska väljas nya representanter, gemensamma riktlinjer om vad som ska godkännas, att sektionsråd idag är en lagom storlek på grupp. att en som ledamot ska vara tydlig med informationen om att en kan söka bidrag till de i sin förening.</p> <p>Något en kan trycka mer på är att föreningen kan berätta mer om vad samsek är. En idé är att skriva ett dokument, om vad samsek är. En annan idé är att den som sitter i sektionsrådet kanske borde stå med kåren på inskrivningen.</p>
<p><b>§7 Plan för beslutandeordning och mandat att genomföra saker</b></p>	<p>Efter diskussion kommer sektionsrådet fram till att vi bör ändra i arbetsordningen så att VU i samråd kan ta beslut i samråd med berörd kärforening, samt att de återrapporterar vad beslutet blir.</p>
<p><b>§8 Övriga frågor</b></p>	<p>Några frågor gällde när olika saker kommer ske framöver. Kassörs utbildningen är den 16e april. Sektions-minglet är den 2a april.</p> <p>En annan övriga fråga var om vi borde ha en facebook grupp, vissa i sektionsrådet är för, vissa är emot fb-grupper, sektionsrådet kommer fram till att det kan vara negativt. Då en inte kan välja att inte blanda ihop ens privatliv och föreningsengagemang.</p> <p>Samt en fråga som var till samtliga föreningar i samsek om hur dessa arbetar med policys när regelbrott begåtts under en inspark.</p> <p>UPS anger vad för konsekvenser ska ges beroende på vilken roll en har och vad det är för typ av händelse som skett..</p> <p>FUB, utestängs från den pågående insparken</p> <p>Samvetarna: Case to case, får inte gå på invigningsfest, men andra arrangemang, sen vid droger eller påverkad att en får mer hjälp eller bestraffning.</p> <p>UPaD skrev precis riktlinjer om inspark, generalerna har ganska mycket makt, case to case, olika nivåer.</p> <p>UMV, policy i startgrupparna, trappa, varning, avstängning ett antal event, kan nog vara bra att ha konsekvenserna fastställda.</p> <p>Socionomus, har inte hanterat det så mycket ännu.</p>

AT  JS  FK<sup>2</sup> 

§9 Utvärdering av mötet	Vissa i sektionrådet föredrar att ha möten på Ekonomikum. Samt att det under mötet var en väldigt bra diskussion om hur föreningar hanterar problem under inspark.
§10 Mötets Avslutande	Mötesordförande förklarar mötet avslutas 19:07

  
Amanda Tedenjung

  
Fabian Klein

  
Jakob Sidmalm